
Protokół nr XVI/2019 

z XVI Sesji Rady Miejskiej w Sycowie 

odbytej w dniu 19 grudnia 2019 r. 

Urząd Miasta i Gminy Syców, ul. Mickiewicza 1, sala 57 

godz. 15:00 do godz. 16:40 
 

Ad 1) Otwarcie Sesji  
Robert Dziergwa - Przewodniczący Rady Miejskiej 

Otworzył XVI Sesję Rady Miejskiej w Sycowie słowami: „Otwieram XVI Sesję Rady 

Miejskiej w Sycowie”.  

Powitał wszystkich radnych oraz zaproszonych gości zgromadzonych na dzisiejszej sesji.  

 

Ad 2) Stwierdzenie quorum. 
Robert Dziergwa – Przewodniczący Rady Miejskiej w Sycowie 

Zgodnie z listą obecności aktualnie w obradach uczestniczy 13 radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

(sprawdzenie obecności imienne stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu) 

 

Nieobecni: 

Radny Mieczysław Troska (spóźnienie) 

Radny Łukasz Schönfelder (spóźnienie) 

Radny Marcin Marciniak (nieobecność usprawiedliwiona) 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Dariusz Maniak – Burmistrz Miasta i Gminy Syców 

2. Bogumiła Solecka – Skarbnik Miasta i Gminy Syców  

3. Tomasz Bugaryn – Sekretarz Miasta i Gminy Syców 

4. Naczelnicy i Kierownicy Wydziałów Urzędu Miasta i Gminy Syców 

5. Kierownicy Jednostek Organizacyjnych Gminy 

6. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych 

7. Radni Rady Powiatu Oleśnickiego. 

8. Mieszkańcy Miasta i Gminy Syców. 

9. Zaproszeni goście. 

(załącznik nr 2) 

 

Grupa harcerzy z Hufca ZHP Syców im. 7 Łużyckiej Dywizji Piechoty wręczyła tradycyjnie 

na ręce Burmistrza i Przewodniczącego Rady Betlejemskie Światełko Pokoju. Życząc 

pomyślnych decyzji dla naszego miasta i gminy Syców, a w okresie świątecznym zapomnieć 
o troskach i spełnić je w zdrowiu i w rodzinnej atmosferze.  

 

Ad3) Przyjęcie porządku obrad. 
Robert Dziergwa – Przewodniczący Rady Miejskiej w Sycowie 

Odczytał poniższy porządek obrad.  

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Miejskiej w Sycowie z dnia  

28 listopada 2019r 



5. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Syców o pracy w okresie od 25 listopada 2019r.  

do 16 grudnia 2019r. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sycowie o pracy w okresie  

od 25 listopada 2019r. do 16 grudnia 2019r. 

7. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia „Rzeczpospolita 

Samorządna”. 

8. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta i Gminy Syców na rok 

2019. 

9. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie wydatków niewygasających z upływem roku 

2019. 

10. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej 

Miasta i Gminy Syców na lata 2020-2027. 

11. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie budżetu Miasta i Gminy Syców na rok 2020. 

12. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji 

przedmiotowej dla Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Sycowie na rok 2020. 

13. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego. 

14. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego. 

15. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w 

Gminie Syców na rok szkolny 2019/2020. 

16. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Miasta i Gminy Syców. 

17. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczaną opłatę, w szczególności ilość 
odpadów komunalnych, częstotliwość i sposób świadczenia usług na terenie Miasta i 

Gminy Syców. 

18. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

zamieszkałych położonych na terenie Miasta i Gminy Syców. 

19. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również 
tryb ich pobierania.  

20. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie zwrotu wniosku o wypłatę zryczałtowanego 

dodatku energetycznego.  

21. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulic na terenie miejscowości 

Wioska. 

22. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowych 

planów zagospodarowania przestrzennego dla obrębu geodezyjnego Biskupice, 

Drołtowice i Zawada. 

23. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Syców.  

24. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Sycowie 

na 2020 rok. 

25. Interpelacje i zapytania Radnych. 

26. Oświadczenia i komunikaty. 

27. Wolne wnioski. 



28. Zamknięcie obrad.  

 
Radny Łukasz Schönfelder przybył na sesję. Od tej pory w obradach bierze udział 13 Radnych. 

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 13 Radnych: 13 głosami „za”, 0 głosami 

„przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła porządek XVI Sesji Rady Miejskiej  

w Sycowie. 

(głosowanie imienne stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu) 

 

Ad 4) Przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Miejskiej w Sycowie z dnia  

28 listopada 2019r 
Robert Dziergwa – Przewodniczący Rady Miejskiej w Sycowie 

Protokół był wyłożony w Biurze Rady oraz przesłany na email do Państwa Radnych.  

 

Uwag do protokołu nie zgłoszono. 

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 13 Radnych: 13 głosami „za”, 0 głosami 

„przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła protokół z XV Sesji Rady Miejskiej 

w Sycowie z dnia 28 listopada 2019r. 

(głosowanie imienne stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu) 

 

Ad 5) Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Syców o pracy w okresie od 25 listopada 

2019r. do 16 grudnia 2019r 
(załącznik nr 5) 

Kazimierz Mieszała – Przewodniczący Komisji SWiP 

Zapytał o spotkanie z dyrektorem dróg powiatowych. Czy jest coś wiadomo w sprawie 

usunięcia drzew w pasie drogowym od lasu do Biskupic. 

Zaznaczył, że temat ten jest poruszany już od 3 lat, ale nic w tym kierunku nie jest robione, aż 
dojdzie do tragedii, a mieszkańcy Drołtowic zaczynają się niecierpliwić.  
 

Dariusz Maniak – Burmistrz MiG Syców 

Wyjaśnił, że w tym spotkaniu brał udział Zastępca Burmistrza. Ale zapewnił, że UMiG 

wystąpi z pismem do powiatu w tej sprawie. Ewentualnie wystąpimy z prośbą o zwołanie 

spotkania Komisji Infrastruktury Rady Powiat i wspólnie o tym porozmawiamy. 

 

Ad 6) Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sycowie o pracy w okresie  

od 25 listopada 2019r. do 16 grudnia 2019r. 
Pytań do złożonej informacji nie było. 

(załącznik nr 6) 

 
Radny Mieczysław Troska przybył na sesję. Od tej pory w obradach bierze udział 14 Radnych. 

 

Ad 7) Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia 

„Rzeczpospolita Samorządna”. 
Dariusz Maniak – Burmistrz MiG Syców 

Przedstawił projekt uchwały wraz z jej uzasadnieniem. 

(załącznik nr 7) 

Dyskusji w tym punkcie nie było.  

 



Marzena Guder – Przewodnicząca Komisji Społecznej 

Przedstawiła pozytywną opinie Komisji w sprawie omówionego projektu uchwały. 

 

Agnieszka De Falco-Kuczyńska – Przewodnicząca Komisji Budżetowej 

Przedstawiła pozytywną opinie Komisji w sprawie omówionego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 14 Radnych: 14 głosami „za”, 0 głosami 

„przeciw” oraz 0 glosami „wstrzymującymi się” przyjęła Uchwałę nr XVI/120/2019  

w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia „Rzeczpospolita Samorządna”. 

(załącznik nr 8) 

(głosowanie imienne stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu) 

 

Ad 8) Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta i Gminy Syców na 

rok 2019. 
Agnieszka Gadomska – Naczelnik Wydziału Finansowego 

Przedstawiła projekt uchwały wraz z jej uzasadnieniem. 

(załącznik nr 7) 

Dyskusji w tym punkcie nie było.  

 

Agnieszka De Falco-Kuczyńska – Przewodnicząca Komisji Budżetowej 

Przedstawiła pozytywną opinie Komisji w sprawie omówionego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 14 Radnych: 14 głosami „za”, 0 głosami 

„przeciw” oraz 0 glosami „wstrzymującymi się” przyjęła Uchwałę nr XVI/121/2019  

w sprawie zmiany budżetu Miasta i Gminy Syców na rok 2019.  

(załącznik nr 8) 

(głosowanie imienne stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu) 

 

Ad 9) Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie wydatków niewygasających z upływem 

roku 2019. 
Agnieszka Gadomska – Naczelnik Wydziału Finansowego 

Przedstawiła projekt uchwały wraz z jej uzasadnieniem i autopoprawką: „Zwiększa się 
wartość środków niewygasających z upływem roku 2019 o kwotę 41 999,60.”. 

 

(załącznik nr 10) 

Dyskusji w tym punkcie nie było.  

 

Agnieszka De Falco-Kuczyńska – Przewodnicząca Komisji Budżetowej 

Przedstawiła pozytywną opinię Komisji w sprawie omówionego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 14 Radnych: 14 głosami „za”, 0 głosami 

„przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła autopoprawkę w brzmieniu: 

„Zwiększa się wartość środków niewygasających z upływem roku 2019 o kwotę 41 999,60.” 

(załącznik nr 11) 

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 14 Radnych: 14 głosami „za”, 0 głosami 

„przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła Uchwałę nr XVI/122/2019  

w sprawie wydatków niewygasających z upływem roku 2019. 

(załącznik nr 12) 

(głosowanie imienne stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu) 



Ad 10) Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej Miasta i Gminy Syców na lata 2020-2027. 
Dariusz Maniak – Burmistrz MiG Syców 

Przedstawił projekt uchwały wraz z jej uzasadnieniem. Dodał, że projekt tej uchwały jest 

wypadkową tego, co znajduje się w projekcie budżetu. Są to w głównej mierze kwestia zadań 
inwestycyjnych, harmonogram spłat zaciągniętych kredytów w ubiegłych latach, a także 

przewidywania sprzedaż majątku i kilka innych wartości mających tendencję typowo 

wskaźnikową obrazującą gospodarkę finansową miasta i Gminy Syców teraz i w przyszłości.  

Następnie odczytał pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedstawionym 

projekcie uchwały. 

(załącznik nr 14) 

Dyskusji w tym punkcie nie było.  

 

Agnieszka De Falco-Kuczyńska – Przewodnicząca Komisji Budżetowej 

Przedstawiła pozytywną opinie Komisji w sprawie omówionego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 14 Radnych: 14 głosami „za”, 0 głosami 

„przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła Uchwałę nr XVI/123/2019  

w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Miasta i Gminy Syców na lata  

2020-2027.  

(załącznik nr 15) 

(głosowanie imienne stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu) 

 

Ad 11) Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie budżetu Miasta i Gminy Syców na rok 

2020. 
Dariusz Maniak – Burmistrz MiG Syców 

Przedstawił projekt uchwały wraz z jej uzasadnieniem. 

Na wstępie podziękował wszystkim pracownikom merytorycznym, którzy brali udział w 

przygotowaniu projektu budżetu, pani skarbnik, dyrektorom i kierownikom placówek 

oświatowych i jednostek organizacyjnym. Dodał, że projekt budżetu był szczegółowo 

omawiany na poszczególnych posiedzeniach Komisji. Wspólnie z Komisja Infrastruktury 

omawiany był załącznik inwestycyjny, który opiewa na ponad 8 mln. zł. Dodatkowo przy 

pomocy dofinansowania ta kwota może przekroczyć ponad 10 mln. zł. Komisja Społeczna na 

swoim posiedzeniu bardzo szczegółowo omówiła temat oświaty, który w budżecie gminy 

zajmuje ponad połowę środków. Zapewnione są wynagrodzenia, media, zadania inwestycyjne 

związane z zaległościami chociażby z sanepidem. Dodał, że ma nadzieję, że rok 2020 będzie 

z tych ostatnich gdzie nadrabiane są zaległości i będzie można zacząć dbać o całkowicie nowe 

rozwiązania w oświacie. Zaznaczył, że subwencja oświatowa jest na poziomie roku 

ubiegłego. Polityka, profilaktyka, ochrona zdrowia i polityka mieszkaniowa również 
szczegółowo została omówiona przez członków Komisji Społecznej.  

Jest to budżet bardzo realny i ambitny. Zapewnił, że UMiG będzie się starać o środki 

zewnętrzne, ponieważ obecne dochody własne nie są wystarczające, aby dzisiaj myśleć 
stabilnie o rozwoju, w takim tempie, jakim chcemy. A chcemy na inwestować ok. 8 mln. zł. 

rocznie. Strona dochodowa budżetu jest bardzo realna. Kredyty, które są uwzględnione w 

uchwale budżetowej to 5 mln. 400 tys. zł. z czego 3 mln. to zaplanowana spłata kredytów z lat 

ubiegłych, a 2 mln. to środki, które zostaną w pełni przeznaczone na realizacje zadań 

inwestycyjnych.  

Następnie odczytał pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedstawionym 

projekcie uchwały. Dodał, że uwagi zawarte w opinii RIO zostały uwzględnione w projekcie 



budżetu na 2020 rok. Uwagi te dotyczyły kwalifikacji budżetowej i nie zmieniają one wyniku 

finansowego. 

 

(załącznik nr 17) 

Dyskusji w tym punkcie nie było.  

 

Marzena Guder – Przewodnicząca Komisji Społecznej 

Przedstawiła pozytywną opinię Komisji w sprawie omówionego projektu uchwały. 

 

Marek Malinowski – Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

Przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie omówionego projektu uchwały. 

 

Danuta Nowicka – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

Przedstawiła pozytywną opinię Komisji w sprawie omówionego projektu uchwały. 

 

Kazimierz Mieszała – Przewodnicząca Komisji SWiP 

Przedstawił pozytywną opinie Komisji w sprawie omówionego projektu uchwały. 

 

Agnieszka De Falco-Kuczyńska – Przewodnicząca Komisji Budżetowej 

Przedstawiła pozytywną opinię Komisji w sprawie omówionego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 14 Radnych: 14 głosami „za”, 0 głosami 

„przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła Uchwałę nr XVI/124/2019  

w sprawie budżetu Miasta i Gminy Syców na rok 2020. 

(załącznik nr 18) 

(głosowanie imienne stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu) 

 

Ad 12) Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji 

przedmiotowej dla Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Sycowie na rok 2020. 
Dariusz Maniak – Burmistrz MiG Syców 

Przedstawił projekt uchwały wraz z jej uzasadnieniem. 

(załącznik nr 20) 

Dyskusji w tym punkcie nie było.  

 

Agnieszka De Falco-Kuczyńska – Przewodnicząca Komisji Budżetowej 

Przedstawiła pozytywną opinie Komisji w sprawie omówionego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 14 Radnych: 14 głosami „za”, 0 głosami 

„przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła Uchwałę nr XVI/125/2019  

w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowej dla Miejskiego Ośrodka 

Sportu i Rekreacji w Sycowie na rok 2020.  

(załącznik nr 21) 

(głosowanie imienne stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu) 

 

Ad 13) Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego. (ul. Kaliska) 
Marek Grenda – Naczelnik Wydziału ITiI 

Przedstawił projekt uchwały wraz z jej uzasadnieniem. 

(załącznik nr 23) 

Dyskusji w tym punkcie nie było.  



 

Marek Malinowski – Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

Przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie omówionego projektu uchwały. 

 

Agnieszka De Falco-Kuczyńska – Przewodnicząca Komisji Budżetowej 

Przedstawiła pozytywną opinie Komisji w sprawie omówionego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 14 Radnych: 14 głosami „za”, 0 głosami 

„przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła Uchwałę nr XVI/126/2019  

w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 

Dolnośląskiego. (ul. Kaliska) 

(załącznik nr 24) 

(głosowanie imienne stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu) 

 

Ad 14) Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia 
pomocy rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego. (Chodnik Zawada) 

Marek Grenda – Naczelnik Wydziału ITiI 

Przedstawił projekt uchwały wraz z jej uzasadnieniem. 

(załącznik nr 26) 

Dyskusji w tym punkcie nie było.  

 

Marek Malinowski – Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

Przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie omówionego projektu uchwały. 

 

Agnieszka De Falco-Kuczyńska – Przewodnicząca Komisji Budżetowej 

Przedstawiła pozytywną opinie Komisji w sprawie omówionego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 14 Radnych: 14 głosami „za”, 0 głosami 

„przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła Uchwałę nr XVI/127/2019  

w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 

Dolnośląskiego. (chodnik Zawada) 

(załącznik nr 27) 

(głosowanie imienne stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu) 

 

Ad 15) Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa 

w Gminie Syców na rok szkolny 2019/2020. 
Monika Zobek-Dubicka – Dyrektor CUW 

Przedstawiła projekt uchwały wraz z jej uzasadnieniem. 

(załącznik nr 29) 

 

Marzena Guder – Przewodnicząca Komisji Społecznej 

Przedstawiła pozytywną opinie Komisji w sprawie omówionego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 14 Radnych: 14 głosami „za”, 0 głosami 

„przeciw” oraz 0 glosami „wstrzymującymi się” przyjęła Uchwałę nr XVI/128/2019  

w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Syców na rok szkolny 

2019/2020.  

(załącznik nr 30) 

(głosowanie imienne stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu) 

 



Robert Dziergwa – przewodniczący Rady Miejskiej w Sycowie 

Ogłosił 10 min. przerwę. 
 
Po przerwie w sesji bierze udział 12 Radnych.  

Nieobecni: 

1. Łukasz Schönfelder 

2. Krzysztof Lentka 

3. Marcin Marciniak 

 

Ad 16) Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie Miasta i Gminy Syców. 
Agnieszka Weszka – Kierownik Referatu GOiOŚ 

Przedstawiła projekt uchwały wraz z jej uzasadnieniem. 

(załącznik nr 32) 

 

Dyskusji w tym punkcie nie było.  

 

Marek Malinowski – Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

Przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie omówionego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 12 Radnych: 12 głosami „za”, 0 głosami 

„przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła Uchwałę nr XVI/129/2019  

w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta i Gminy Syców. 

(załącznik nr 33) 

(głosowanie imienne stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu) 

 

Ad 17) Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczaną opłatę, w szczególności ilość 

odpadów komunalnych, częstotliwość i sposób świadczenia usług na terenie Miasta i 

Gminy Syców. 
Agnieszka Weszka – Kierownik Referatu GOiOŚ 

Przedstawiła projekt uchwały wraz z jej uzasadnieniem. 

(załącznik nr 35) 

 

Dyskusji w tym punkcie nie było.  

 

Marek Malinowski – Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

Przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie omówionego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 12 Radnych: 12 głosami „za”, 0 głosami 

„przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła Uchwałę nr XVI/130/2019  

w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za 

uiszczaną opłatę, w szczególności ilość odpadów komunalnych, częstotliwość i sposób 

świadczenia usług na terenie Miasta i Gminy Syców.  

(załącznik nr 36) 

(głosowanie imienne stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu) 

 



Ad 18) Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

zamieszkałych położonych na terenie Miasta i Gminy Syców. 
Agnieszka Weszka – Kierownik Referatu GOiOŚ 

Przedstawiła projekt uchwały wraz z jej uzasadnieniem. 

(załącznik nr 38) 

 

Dyskusji w tym punkcie nie było.  

 

Marek Malinowski – Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

Przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie omówionego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 12 Radnych: 12 głosami „za”, 0 głosami 

„przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła Uchwałę nr XVI/131/2019  

w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych położonych na terenie Miasta i 

Gminy Syców. 

(załącznik nr 39) 

(głosowanie imienne stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu) 

 

Ad 19) Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również 

tryb ich pobierania.  
Anna Kapica – Kierownik M-GOPS w Sycowie 

Przedstawiła projekt uchwały wraz z jej uzasadnieniem. 

(załącznik nr 41) 

 

Dyskusji w tym punkcie nie było.  

 

Marzena Guder – Przewodnicząca Komisji Społecznej 

Przedstawiła pozytywną opinie Komisji w sprawie omówionego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 12 Radnych: 12 głosami „za”, 0 głosami 

„przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła Uchwałę nr XVI/132/2019  

w sprawie szczegółowych warunków przyznania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat, jak również tryb ich pobierania.  

(załącznik nr 42) 

(głosowanie imienne stanowi załącznik nr 43 do niniejszego protokołu) 

 

Ad 20) Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie zwrotu wniosku o wypłatę 

zryczałtowanego dodatku energetycznego.  
Anna Kapica – Kierownik M-GOPS w Sycowie 

Przedstawiła projekt uchwały wraz z jej uzasadnieniem. 

(załącznik nr 44) 

 

Dyskusji w tym punkcie nie było.  



 

Marzena Guder – Przewodnicząca Komisji Społecznej 

Przedstawiła pozytywną opinie Komisji w sprawie omówionego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 12 Radnych: 12 głosami „za”, 0 głosami 

„przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła Uchwałę nr XVI/133/2019  

w sprawie zwrotu wniosku o wypłatę zryczałtowanego dodatku energetycznego.  

(załącznik nr 45) 

(głosowanie imienne stanowi załącznik nr 46 do niniejszego protokołu) 

 

Ad 21) Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulic na terenie 
miejscowości Wioska. 

Andrzej Dembski – Naczelnik Wydziału GN 

Przedstawił projekt uchwały wraz z jej uzasadnieniem. 

(załącznik nr 47) 

Dyskusji w tym punkcie nie było. 

 

Marek Malinowski – Przewodniczący Komisji Infrastruktury  

Przedstawiła pozytywną opinię w sprawie omówionego projektu uchwały.  

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 12 Radnych: 12 głosami „za”, 0 głosami 

„przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła Uchwałę nr XVI/134/2019  

w sprawie nadania nazw ulic na terenie miejscowości Wioska.  

(załącznik nr 48) 

(głosowanie imienne stanowi załącznik nr 49 do niniejszego protokołu) 

 

Ad 22) Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego dla obrębu geodezyjnego 

Biskupice, Drołtowice i Zawada. 
Andrzej Dembski – Naczelnik Wydziału GN 

Przedstawił projekt uchwały wraz z jej uzasadnieniem. 

(załącznik nr 50) 

Dyskusji w tym punkcie nie było. 

 

Marek Malinowski – Przewodniczący Komisji Infrastruktury  

Przedstawiła pozytywną opinię w sprawie omówionego projektu uchwały.  

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 12 Radnych: 12 głosami „za”, 0 głosami 

„przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła Uchwałę nr XVI/135/2019  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego dla obrębu geodezyjnego Biskupice, Drołtowice i Zawada.  

(załącznik nr 51) 

(głosowanie imienne stanowi załącznik nr 52 do niniejszego protokołu) 

 

Ad 23) Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy 

Syców.  
Andrzej Dembski – Naczelnik Wydziału GN 

Przedstawił projekt uchwały wraz z jej uzasadnieniem. 

(załącznik nr 53) 



Dyskusji w tym punkcie nie było. 

 

Marek Malinowski – Przewodniczący Komisji Infrastruktury  

Przedstawiła pozytywną opinię w sprawie omówionego projektu uchwały.  

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 13 Radnych: 12 głosami „za”, 0 głosami 

„przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła Uchwałę nr XVI/136/2019  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Syców.  

(załącznik nr 54) 

(głosowanie imienne stanowi załącznik nr 55 do niniejszego protokołu) 

 
Radny Krzysztof Lentka był obecny w trakcie głosowania, ale nie zalogował się do systemu 

głosowania. Dlatego jego głos nie został zaliczony. 

Od tej pory w sesji bierze udział 13 Radnych. 

 

Ad 24) Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w 

Sycowie na 2020 rok. 
Robert Dziergwa – Przewodniczący Rady Miejskiej w Sycowie 

Przedstawił projekt uchwały wraz z jej uzasadnieniem. 

(załącznik nr 56) 

Dyskusji w tym punkcie nie było. 

 

Marek Malinowski – Przewodniczący Komisji Ifrastruktury  

Przedstawiła pozytywną opinię w sprawie omówionego projektu uchwały.  

 

Rada Miejska w Sycowie w obecności 13 Radnych: 13 głosami „za”, 0 głosami 

„przeciw” oraz 0 głosami „wstrzymującymi się” przyjęła Uchwałę nr XVI/137/2019  

w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Sycowie na 2020 rok.  

(załącznik nr 57) 

(głosowanie imienne stanowi załącznik nr 58 do niniejszego protokołu) 

 

Ad 25) Interpelacje i zapytania Radnych. 
Brak. 

 

Ad 26) Oświadczenia i komunikaty. 
Dariusz Maniak – Burmistrz MiG Syców 

Podziękowała za rok współpracy, za każde słowo wsparcia i krytyki. Złożył również życzenia 

świąteczne i noworoczne. 

 

Robert Dziergwa – Przewodniczący Rady Miejskiej w Sycowie 

Złożył życzenia świąteczne oraz poinformował, że do Biura Rady wpływają kartki  

z życzeniami świątecznymi od różnych instytucji, z którymi zachęca się zapoznać.  
 

Ad 27) Wolne wnioski. 
Robert Dziergwa – Przewodniczący Rady Miejskiej w Sycowie 

Odczytał wniosek, który wpłynął od Szkoły Podstawowej nr 2 w Sycowie z prośbą o nadanie 

nazwy jednej z ulic Sycowa im. Stanisława Moniuszki. 

 



Ad 28) Zamknięcie obrad. 
Robert Dziergwa – Przewodniczący Rady Miejskiej w Sycowie 

Stwierdził wyczerpanie porządku obrad i o godzinie 16:40 zamknął XVI Sesję Rady 

Miejskiej w Sycowie słowami „Zamykam XVI Sesję Rady Miejskiej w Sycowie”. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sycowie 

Robert Dziergwa 

Protokół sporządziła:  

Magdalena Książyk 


